
 

 

Classified as General 

Bestyrelsesmøde d. 7/11 2016 – Referat 

 
Deltagere 
Fremmøde: Heidi, Jan, Christian, Maria, Kim, Nick 
Afbud: Lars 
 
Næste møde 
Mangler at aftale 
 
Bålsted 

- Alle forslag der stilles til forbedring af området eller andet skal tages op på generalforsamlingen og 
skal være til afstemning 

- Ved forslag til nye tiltag i området skal der være fokus på den aflede drift og regler omkring tingene 
- Der skal både laves et generelt skriv på hjemmesiden og en personlig besked til Jan (fra FAB) 

o Skriv på Facebook at svaret ligger på hjemmesiden 
o Christian laver et forslag til et svar der skal skrives til Jan (fra FAB).  
o Initiativet kan anerkendes mundtligt og på den måde kan der gives konstruktiv feedback 

 
Økonomi 

- Der mangler stadig indbetalinger fra 2015 (3 stk – Christian giver rykker til den ene) og 2016 
- Aftale vedr. opkrævning af kontingent: 

- Kontingent opkræves d. 1/8 hvert år 
- 14 dage efter sendes 1. rykker 
- 10 dage efter sendes 2. rykker med varsel om inkasso 
- 10 dage efter sendes sagen til inkasso 

- Maria overvejer om vi bør investerer i girokort til foreningen – Det blev aftalt at Maria sætter dette 
i gang med de samme 

- Nick kender en i området der gerne vil lave et system der sørger for automatisk opkrævning af 
kontingent – Nick undersøger om det er noget som han vil arbejde på at lave nu. 

- Nordea lukket kontoen i sydbank 
- T.o. diverse medlemsoplysnigner kan hentes på tinglysningen.dk 


